



**KENYATAAN SEBUT HARGA
(SEBUT HARGA JBPM:SK/CPK(S):400-13/4/43-2014)**

**JABATAN BOMBA DAN PENYELAMAT MALAYSIA
NEGERI SARAWAK**

1. Sebutharga adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor Bumiputera yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) di Sarawak dalam Gred dan Pengkhususan yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran pada bagi kerja berikut:-

Pejabat yang memanggil Sebut harga	Tajuk Projek	Taraf / Jenis Sykt *	Syarat Pendaftaran Dan Pengkhususan	Tempat & Tarikh Pengambilan Dokumen	Harga Dokumen	Tempat, Tarikh & Waktu Sebut harga Tutup
Bahagian Pengurusan, Jabatan Bomba Dan Penyelamat Malaysia, Negeri Sarawak.	SEBUTHARGA KERJA-KERJA MENGECAT KESELURUHAN BAHAGIAN LUAR BANGUNAN BALAI BOMBA DAN PENYELAMAT SERIAN BAGI TAHUN 2014. Nota: <u>Taklimat dan Lawatan Tapak</u> Kehadiran: Diwajibkan Tarikh: 11.08.2014 (Isnin) Masa: 9.00 Pagi Tempat: Balai Bomba dan Penyelamat Serian Pegawai Penguasa Projek: PPgB Suharto bin Lamat Tel: 082 – 874 190	T1 Terbuka Kepada Kontraktor Bumiputera	<u>Pusat Khidmat Kontraktor</u> Sijil Taraf Bumiputera (STB) <u>CIDB</u> Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor; dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan Gred G1 Kategori B Pengkhususan B04	Mulai 11.08.2014 (Isnin) Nota: Dokumen sebut harga akan dikeluarkan kepada kontraktor yang hadir ke sesi Lawatan Tapak <u>SAHAJA</u> .	Percuma	Ibu Pejabat Jabatan Bomba & Penyelamat Malaysia, Negeri Sarawak, Jalan Setia Raja, Tabuan Jaya, 93350 Kuching, Sarawak. (u.p: Unit Kewangan) 21.08.2014 (KHAMIS) 12.00 tengahari

1. Dokumen Sebutharga boleh disemak di Unit Kewangan, Ibu Pejabat, Jabatan Bomba, & Penyelamat Malaysia, Negeri Sarawak, Jalan Setia Raja, Tabuan Jaya, 93350 Kuching, Sarawak semasa waktu pejabat.
2. Dokumen Sebutharga akan dikeluarkan kepada wakil-wakil kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud ini wakil-wakil kontraktor hendaklah membawa **PERAKUAN PENDAFTARAN ASAL LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN** dan **SIJIL PENDAFTARAN ASAL PUSAT KHIDMAT KONTRAKTOR** yang masih berkuatkuasa serta salinan-salinan pendua.
3. Lawatan ke tapak projek adalah **DIWAJIBKAN**. Mana-mana kontraktor yang **TIDAK HADIR** lawatan tapak **TIDAK DIBENARKAN** mendapatkan dokumen sebut harga.

* Jenis Syarikat Tempatan: T1 - Syarikat 100% milik tempatan

